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БЕОГРАД - За Либерално демократску партију (ЛДП) кључно је питање зашто се
Телеком продаје баш сада, и, нарочито, како ће се у предизборној години потрошити
новац од продаје те компаније, изјавио је данас посланик ЛДП Иван Андрић.

  

"Ми ни данас нисмо добили јасан одговор на то питање, осим неког начелног одговора
који нам је дао премијер Мирко Цветковић, јединог који је могао да нам да, с обзиром на
позицију у којој се налази. Цветковић се генерално сложио са нама да новац не треба да
буде потрошен на социјалну куповину следећих избора", рекао је Андрић новинарима у
Скупштини Србије.

  

Са друге стране, нагласио је, није понуђен никакав конкретан план "који смо очекивали и
тражили".

  

"Били бисмо задовољни ако би се пред јавност, најбоље у Скупштини, изашло са јасним
планом трошења новца, како би и јавност и скупштински одбори могли да прате да ли се
паре троше по унапред утврђеном плану, или ће бити бачене у бунар, као од претходних
приватизација ", поручио је Андрић.

  

Он је поновио став ЛДП да је преговарачком тиму Београда неопходно омогућити
несметан рад у разговорима са Приштином уколико је, како је рекао, циљ нашег тима да
побољша дневни живот грађана на Косову.

  

"Све док преговори дају конкретне одговоре на конкретне проблеме које имају људи на
Косову, ми ћемо подржати тај процес", нагласио је Андрић.

  

(Курир)
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